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Notulen Medezeggenschapsraad Park16Hoven 

Datum: 24-01-2023 

Aanwezig:  

Leerkrachtengeleding: Kelly van As, Anne den Hertog, Milo vd Werf. 

Oudergeleding:  Mathilde de Boer (voorzitter), Paul de Laat (Notulist), Anneloes de Vreeze, Senne 

Donders(tijdelijke vervanger Leonie). 

Directie:  Paul Brughouwt 

 

Opening en welkom 

Mathilde opent de vergadering  

Notulen en actielijst vergadering 1 november 2022 

Naar aanleiding van: 

1. Er is geen nieuw discussiestuk ter tafel nu. De actie houders zijn er nu niet. 

2. Milo is aangesloten. Er wordt een verkiezing georganiseerd voor de vervanging van 3 

oudergeleding. 1 leerkrachtgeleding.  

3. Loopt. Verzoek minder afkortingen gebruiken. 

4. Gesprekken met gemeente lopen nog wat stroef. Maar daar is nu wel voortgang. 11 aug 

2025 moet het gebouw staan. Plan van eisen met leerpleinen ligt. Gemeente betaald en is 

verantwoordelijk voor de bouw, hebben het voor dit project uitgegeven aan ‘kind en 

onderwijs’ dit is de bestuurder van De Stern. De directie is hoopvol over de samenwerking 

zoals deze nu loopt. Eventuele escalatie naar GMR RVKO is nu niet nodig. 

De vochtproblemen aan de VDVMDW zijn bijna over.  

5. GMR BOOR gaat via BOOR connect, Kelly zet deze in Trello. GMR RVKO reageert traag op 

mails. 

6. Er is nog geen concrete actie. Verkeersveiligheid blijft een aandachtspunt. Bovenbouw 

klassen krijgen verkeersveiligheidsles.  

7. Volgt 

8. Volgt 

9. Doorlopend, kan van agenda af. 

10. Afgerond 

11. Afgerond. 

12. Volgt volgende vergadering 

13. Geagendeerd 

14. 130,5 dag uitval van een docent, dit schooljaar. 7x een klas naar huis gestuurd. 18,5 dag 

verdeeld over klassen. Compliment vanuit de MR aan de school/directie dat het lukt om de 
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opvang op deze manier vorm te geven. Uitgangspunt moet echter altijd blijven dat er 

gewaarborgd onderwijs is, en dat het niet enkel om opvang gaat.  

15. Directie heeft een overzicht van uitstroom van leerkrachten, dit is gedeeld met de MR. 

Verloop is verklaarbaar (verhuizing, pensioen, etc) er is geen onverklaarbaar of vermijdbaar 

verloop. 

16. Er zijn heel veel oproepen gedaan door ouders. De directie is in gesprek met de gemeente, 

daarbij hebben de meldingen geholpen. Directie roept op dat er geen nieuwe meldingen 

meer nodig zijn 

17. Gedaan 

18. Geen taak van school om hier onderwijs over te geven, maar de school kan hier wel een 

faciliterende rol in spelen.  

Ingekomen post 

Mail van PPO Rotterdam: PPO heeft ook een MR en een OPR (ondersteuningsplanraad). Hebben een 

vacature voor 5 plekken. Wordt gedeeld via parkpost en binnen het team. 

TSO / Schooltijden update 

Overleg met de leerkrachten volgt in februari.  

De suggesties die vorige vergadering zijn gegeven, moeten wel nog worden verwerkt in het stuk, om 

de discussie binnen het team te structureren.  

Omdat de MR instemmingsrecht heeft op de veranderingen van de schooltijden, is het belangrijk om 

een duidelijke voorlichting en meningsvorming te hebben vanuit de leerkrachten om namens de 

leerkrachten gedragen instemming te geven. Voor de ouders geldt dat er ook instemmingsrecht is, 

en dat er een oudersraadpleging gedaan moet worden, voordat er ingestemd kan worden met een 

verandering van de schooltijden.  

De directie neemt nu het voortouw in de planvorming, en neemt hier nou contact op met de PMR. 

17/2 wordt het besproken in het team. 9 maart kan het uitgebreid worden besproken in de MR.  

Suggesties voor vormgeving van de raadpleging van personeel en ouders werden besproken. 

Analyse Covid Effect 

Afgelopen jaar hadden de groepen 8 een hele goede prestatie tov het referentieniveau. Ook worden 

er in de toetsresultaten van de andere klassen geen dips gezien op groepsniveau. Er zijn wel 

individuele kinderen met covid gerelateerde leerproblematiek. Problemen door uitval van docenten 

wordt wel gezien in sommige klassen.  

In de eerste golf hadden alle kinderen in de wijk direct beschikking tot digitale devices waardoor het 

onderwijs direct doorgang kon vinden. Dit is duidelijk anders dan in andere wijken van de regio.  

Sociaal wordt ook (vrijwel) geen effect gezien van de lock-down periode. Bij jonge kleuters wordt wel 

gezien dat ze wat meer moeite hebben om in contact te komen andere leerlingen als ze starten in de 

kleuterklassen. De sprongen die deze kinderen maken zijn dan ook wel groter, waardoor ze wel met 

dezelfde vaardigheden naar groep 3 gaan. Hier wordt extra op gelet.  

Ouderbetrokkenheid, en het inzicht dat ouders hebben op de voortgang van hun kind blijft wel een 

lastig punt. Door de beperkte inloop in de klas is het lastig om goed inzicht te krijgen in de dagelijkse 

gang van zaken op school. De jaarplanning is fijn, daardoor is de toegang tot de activiteiten ook beter 

voor alle ouders.  
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Topic jaarplan: Technisch lezen 

Milo geeft een presentatie over de inrichting van technisch lezen op school. Daarbij wordt er ook een 

uitleg gegeven van de structuur met leerpleinborden.  

Vrijwillige ouderbijdrage 

Anneloes, Milo en Denise hebben met Paul gesproken.  

Er blijven redelijk wat ouders die de vrijwillige ouderbijdrage niet betalen. De school kan alleen maar 

vragen en niet verplichten aan ouders om de ouderbijdrage te betalen. Momenteel heeft 76% van de 

ouders de bijdrage betaald. Ook de TSO vergoeding wordt door ouders niet betaald, daar kan de 

school wel een directere houding aannemen richting de ouders.  

Vanuit de MR vinden we dat er meer nadruk kan zijn op het betalen van de ouderbijdrage. De 

logistiek vanuit wis collect is nog steeds niet heel handig. Dit wordt deels ook veroorzaakt door de 

twee verschillende directies waarin de school is georganiseerd.  

Er wordt besproken dat het ook mogelijk zou zijn dat als er extra middelen nodig zijn om bepaalde 

doelen te bereiken in de school, hier een plan voor gemaakt kan worden vanuit de directie, en dat 

een vorm van een ‘club van 100’ wel een idee zou kunnen zijn.  

Vanuit de directie en de werkgroep financiën wordt gevraagd aan te geven welke informatie er nodig 

is   

Gezonde en fitte school, aansluiten bij beleid gemeente 

Vanuit de gemeente is er veel aandacht voor gezonde en fitte scholen, maar ligt de nadruk heel erg 

op de achterstandswijken, maar zou dit ook voor Park16hoven zinvol kunnen zijn. Verzoek aan de 

directie om dit op te pakken.  

Rondvraag 

Paul de L: hoe borgen we de kwaliteit van onderwijs bij de inzet van tutoren? Dit wordt door IB en 

hulpouders begeleidt. De kinderen van groep 7-8 zijn hier heel enthousiast over.  

Mathilde: 9 maart afwezig. Paul de Laat zal voorzitten. Senne zal notulen maken.  

  



4 
 

 

Actielijst n.a.v. overleg 24-01-2023: 

Nr. Actie Wie Deadline Datum actie 

1. Aanvullen schooltijden discussiestuk DvK/MvdG 15-12-2022  

2. Organiseren verkiezingen  DvK/AdV/MvdB Maart 2023  

3. Verslag van het MT in MR Trellobord 

zetten 

Directie Doorlopend  

4. Terugkoppeling gesprek huisvesting PB Doorlopend  

5. Notulen van de GMR achterhalen PdL Doorlopend  

6. Vervolg team verkeersveiligheid MdB/LH/AdH   

7. Statuten aanpassen lengte lidmaatschap 

MR  

MdB 15-12-2022  

8. Nieuwe foto maken MR website Allen 15-12-2022  

9. Voorstel schooltijden Directie Feb,Maart 
2023 

 

10. Vervolg nav verzoek gastlessen (HALT) MdB   

11. Voorstel werkgroep financiën bekijken en 
becommentariëren. 

Allen Maart 2023  

12.  Gezonde en fittescholen beleid van de 
gemeente rotterdam exploreren 

Directie doorlopend  

     

 

 Agendapunt volgend overleg 

- Visievorming tav definitieve nieuwbouw loc gr 5-8.  


